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Vragen van de leden Kamp en
Boekestijn (beiden VVD) aan de
minister van Defensie over
bezuinigingen op het defensiebudget.
(Ingezonden 8 september 2008)

1
Heeft u in antwoord op mondelinge
vragen op 2 september jl. in de
Kamer het volgende verklaard:
«Achtereenvolgende kabinetten na de
val van de Muur hebben bezuinigd op
het budget van Defensie. Dit kabinet
heeft voor het eerst die neerwaartse
beweging gestuit, althans nominaal.
Ik vind dat een erezaak van dit
kabinet.»?1

2
Heeft het defensiebudget zich tijdens
de kabinetten Balkenende I, II en III
voor de jaren 2003 tot en met 2007
als volgt ontwikkeld:2

2003 7,40 miljard euro;
2004 7,60 miljard euro;
2005 7,74 miljard euro;
2006 7,94 miljard euro;
2007 8,36 miljard euro;?

3
Is vervolgens tijdens het kabinet
Balkenende IV het defensiebudget
voor het jaar 2008 verlaagd tot 8,09
miljard euro?3

4
Voor welke bedragen zijn tijdens de
kabinetten Balkenende I, II en III
besluiten genomen om het
defensiebudget en de Hogere Groep
Internationale Samenwerking

(HGIS)-begroting voor
crisisbeheersingsoperaties
incidenteel en structureel te verlagen
dan wel te verhogen?

5
Hoe beoordeelt u de juistheid van
hetgeen u op 2 september jl. in de
Kamer verklaarde over de
ontwikkeling van het defensiebudget?

1 Stenografisch verslag plenaire vergadering
Tweede Kamer van 2 september jl.
2 Miljoenennota’s 2005 t/m 2008.
3 Miljoenennota 2008.
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